
 
 
 
         
   

Algemene Leden Vergadering  

Verslag van de ALV gehouden op 12 september 2023 
Aanwezig: 21 leden  
Met kennisgeving afwezig: Janita Raspe en Henk van Eijsden 

1. Opening en welkom (20.00 uur) 
De voorzitter Ilse Bloemhof heet de aanwezigen welkom. 
Het dames1 team gaat door! De eerste wedstrijden zijn volgende week al, daarom 
wordt de ALV gehouden op een avond met zo min mogelijk trainingen.   
• Nieuwe ballen; deze bevallen goed. Ze zijn van goede kwaliteit en voorzien van het 

HVV-logo 
• Nieuwe shirts jeugd; met dank aan sponsoren, Albert Heijn en Berends&Slump. De 

shirts zijn eind vorig jaar uitgedeeld. Er komt nog een stukje in de Hattemer.  
 

2. Vaststellen notulen  
• d.d. 15 september 2022  

Deze worden onveranderd goedgekeurd. 
 

3. Organisatie van onze vereniging  
• Ondanks alle oproepen en persoonlijke benadering van verschillende mensen is er 

geen aanvulling van verschillende bestuurstaken. Wat betekent dit voor HVV?  
Het afgelopen jaar was een roerig jaar. Het werd hoe langer hoe moeilijker om 
taken onder te brengen daar de groep, die deze uit kon voeren, steeds kleiner 
werd. 
Occo van der Laan neemt de taak van TC over van Janita Raspe. Dank aan Janita 
voor het vele werk dat zij verzet heeft. En fijn Occo dat jij dit over wilt nemen. 
Voor de vacature van voorzitter is nog niemand gevonden. De leden krijgen een 
brief met oproep voor de vacature. Als voorzitter probeer je waar mogelijk te 
faciliteren om alles binnen de vereniging goed te laten verlopen. 
 

4. Financiën  
• Afsluiting seizoen: jaarrekening 2022-2023; Rosalie die de jaarrekening en 

begroting samengesteld heeft licht deze ook toe. Aan de inkomsten kant zijn de 
contributies van HVV en Nevobo goed begroot. Er is wat meer subsidie voor de 
jeugdleden ontvangen en ook meer sponsorgelden. 
Aan de uitgaven kant is m.n. de zaalhuur hoger door een verhoging van 5% i.p.v. 
1,5%.  
Over de zaalhuur is de voorzitter nog in gesprek met de Marke. Zij willen ook dat 
als je een halve zaal nodig hebt, je een hele zaal moet betalen. Ook is er meer geld 
aan trainers uitgegeven. Het bowlen, de vesten, shirts en ballen kostte meer dan 
begroot. Aan het beachveld is niets uitgegeven. Er is iets meer uitgegeven dan 
begroot, dit was ook de bedoeling, om wat in te teren op het eigen vermogen. 
De aanwezigen gaan akkoord met de jaarrekening.  
Rosalie heel fijn dat je dit als oud-lid/oud-voorzitter weer voor ons hebt willen 
doen. 
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• Kascontrole en déchargeverlening van het bestuur over 2022-2023; Mathillde 
Stoker en Arnold Schokker hebben de financiën gecontroleerd. De aanwezigen 
gaan akkoord met de dechargeverlening.  

• Nieuw kascommissielid; Mathilde Stoker is aftredend, Sebastiaan Volkmann volgt 
haar op 

• Begroting seizoen 2023 – 2024; de teamgelden zijn door de Nevobo opgehoogd. In 
de begroting is de verhoging van de zaalhuur opgenomen. 
Dit jaar kunnen er geen kleding en ballen aangeschaft worden. Er is wel een 
bedrag opgenomen voor de reservering van ballen en shirts. De kosten moeten dit 
seizoen een beetje binnen de perken blijven willen we niet te snel interen. 
De uitgaven voor het beachveld zijn op €0,- gezet, daar na 3 jaar het veld nog niet 
gerealiseerd is. Nu er minder seniorenteams zijn, zal er door HVV ook minder 
gebruik van gemaakt worden. Bert Wolf bedankt voor je inzet in deze. Hij blijft wel 
betrokken bij de realisatie via de ijsvereniging.  

• Contributie seizoen 2023 – 2024  
Ter info: in september wordt de Nevobo contributie afgeschreven en de maand- 
en kwartaalcontributie voor HVV. 
Contributie seizoen 2023 – 2024; de voorgestelde contributies voor HVV en 
Nevobo zijn akkoord. 
Occo van der Laan vraagt hoe onze contributie zich verhoudt tot andere 
verenigingen. Een paar jaar geleden is daar eens naar gekeken en toen liep het niet 
erg uiteen. Soms moet je apart voor kleding betalen 
 

5. Huishoudelijke zaken 
• Aan- en afmelden, langdurige afwezigheid; dit kun je aangeven via de 

ledenadministratie. De contributie wordt dan tijdelijk stopgezet. 
• Niet trainen consequenties voor teamgenoten, trainer en zaalhuur; laat dit tijdig, 

2 à 3 weken van tevoren, weten. Probeer zoveel mogelijk te komen!  
• Wedstrijd wijzigingen; in de wedstrijdtassen zit een formulier waarop staat hoe je 

dit moet doen.  
• Scheidsrechters en ouders die coachen; vergoeding. Aan het einde van het 

seizoen kan het declaratieformulier hiervoor ingevuld worden. Het formulier staat 
op de website.  
 

6. Rondvraag 
Mathilde de Haan vraagt naar de foto’s. Ilse geeft ze aan Pleunie Veldman mee. 
De spullen voor de Grote Club Actie zijn ontvangen en Amber zal de coördinatie weer 
verzorgen. 
 

7. Sluiting 20.30 uur  
Ilse sluit de vergadering en legt daarmee haar voorzittershamer neer. Dank aan Ilse 
voor het vele werk dat zij verzet heeft.  

Notulist: 
Geury de Vries 


